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ORG.0012.1.4.2020 

Protokół nr 16/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 24 lipca 2020 r. na terenie gminy Buczkowice  

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy, Józef Caputa, 

 Zastępca Wójta, Jerzy Kanik, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

2. Przegląd majątku gminnego i ocena stanu posiadania gminy (indywidualny objazd 

terenów stanowiących własność gminy). 

3. Sformułowanie wniosków z posiedzenia (o godz. 15.30 na terenie kompleksu 

sportowego „przy Brzózkach”). 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Rozpoczęcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.30. 

 

Ad 2. Przegląd majątku gminnego i ocena stanu posiadania gminy. 

Radni we własnym zakresie dokonali przeglądu majątku gminnego ocena stanu posiadania 

gminy. 

 

Ad 3. Sformułowanie wniosków z posiedzenia. 

Członkowie Komisji spotkali się na terenie kompleksu sportowego przy Brzózkach o godz. 

15.30. Obecnych było sześciu członków Komisji. Radny Jerzy Więcek stwierdził 

prawomocność posiedzenia.  

Radna Górna poprosiła o: 

 podjęcie działań mających na celu zmianę postawy społeczeństwa wobec „niedbalstwa 

śmieciowego” (tabliczki edukujące, konkurs itp. - włączenie w te działania GOK, 

szkół i przedszkoli), 
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 zmianę nawierzchni ścieżek na cmentarzu w Rybarzowicach (asfalt lub kostka zamiast 

żwiru, po którym trudno chodzi się w butach na wysokich obcasach), 

 zwrócenie się do PTTK, aby w ramach współpracy z gminą podjęło działania mające 

na celu poprawę stanu mostków na szlaku turystycznym z Buczkowic na Skrzyczne 

(oba gniją) oraz rozważenie umieszczenia worka na śmieci „pod Filipką” (jest tam 

bardzo dużo odpadów). 

Pan Kanik powiedział, że PTTK planuje remont wspomnianych mostków, aczkolwiek 

w bieżącym roku dotacje zostały wstrzymane (w związku z covid-19). 

Radny Kopacz dodał, że prezes koła PTTK ciągle zbiera śmieci ze szlaku i zapytał jak 

wygląda aktualnie zapowiadana akcja usuwania barszczu Sosnowskiego. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że ze względów ekologicznych nie wolno do usunięcia tej rośliny 

użyć żadnych środków chemicznych – będzie ona usuwana mechanicznie – regularnie przez 

pięć najbliższych lat. 

Radny Kopacz wyraził zaniepokojenie dużą ekspansją tej rośliny, informując że przy drodze 

ekspresowej w okolicach gminy Łodygowice widać, że zarasta ona coraz większe obszary. 

Radny Roman Wrona zauważył, że na ścieżce rowerowej jest tak duże natężenie ruchu, że 

„robi się ciasno”. 

Radna Górna zapytała czy ścieżka po drugiej stronie Żylicy będzie utwardzana. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że będzie to ścieżka klińcowa. 

Radny Kopacz zauważył, że w okolicach kładki przy ul. Kwiatowej w Buczkowicach 

powstaje przy opadach duże rozlewisko wody. 

Radny Matlak zaproponował zainstalowanie przenośnych kamer w okolicach ścieżki – 

celem ograniczenia zaśmiecania tych rejonów. 

Pan Kanik powiedział, że nie wolno instalować takich kamer i poinformował, że w sezonie 

opróżniamy kosze uliczne trzy razy w tygodniu (poniedziałek, środa, piątek). 

Radny Kopacz zaproponował zamocowanie obok koszy żółtego worka na plastik. 

Pan Kanik wyraził obawę, że spowodowałoby to większy bałagan przy ścieżce (ostatnio 

wyrwano nawet drzewo). 

Radny Więcek poprosił o: 

 sprawdzenie i naprawę urządzeń na placu zabaw w Kalnej, 

 przegląd chodnika przy ul. Widokowej w Kalnej i usunięcie zapadnięć, 

 dokończenie rowu przy ul. Wichrowej w Kalnej. 

 

Ad 4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 
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Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.00. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  

 

 

 




